
FÆLLESBESTYRELSEN FOR SINDING/ØRRE MIDTPUNKT 

Tirsdag den 11.06.2024 kl. 17.00 
 

Dagsordenpunkt Referat 
Ordstyrer: Addie Holm  

Deltagere Addie Holm, Betina Sjøgaard, Jørgen Risum, Kristina 
Kaspersen, Maja Bang, Merete O. Sørensen Nicholaj 
Grønkjær, Majbritt Larsen  
Fraværende: Christen Buur Romvig, Pia Sas og Signe 
Berg Andersen 

Øvrige brugere  

Undervisningsmiljørepræsentanterne Der er lavet en UMV, som børnene gennemgik. Der 
laves en plan for opfølgning. 

Fællespunkter for Hvepsereden/Midgaarden og 
skolen 

Opfølgning – ny Facebookside. Grundtanken er at lave 
PR for vores samlede institution. 
I Hvepsereden /Midgaarden tænker de, at det er en 
fin ide med en FB-side. Ønsket er, at der skal være ca. 
3-4 opslag op pr. institution pr. måned, så er det fint. 
 
Medarbejderne på skolen vil gerne være med. 
Kenneth vil fortsat gerne oprette siden og være 
tovholder på den. 
Vi kigger ind i retningslinjer for anvendelse. Det tages 
op igen i FB i september. 
 
Opfølgning på byfestugen – dagen derpå. Der er 
mange trætte børn i daginstitution og skole efter 
byfesten. 
I skolen har vi et ønske om at lave en alternativ 
mandag på skolen. Dette er der opbakning til.   

Hvepsereden/Midgaarden 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Børn og personalesituationen  

Der er ansat 5 nye medhjælpere her efter 

sommerferien.  

25-års jubilæum for medarbejder, Hanne Kamp. 

35-års jubilæum for Ketty Lauritsen. 

Der skal nyt køkken i Midgaarden og der er ansøgt en 

pulje vedr. dette og der gives 75.000 kr. til dette.  

Ligeledes gives der tilskud til nogle nye gulve. 

  

Ansøgning til Nordea-fonden på 15.000 kr. til 

oplevelsestur til Jylland Akvarium. 

Sampasning i sommerferien, uge 30 – 31. I uge 32 er 

der fuldt hus begge steder. 

Ændring i dagtilbudsloven, der træder i kraft 1.juli, 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Nyt fra Medarbejderrepræsentanten 

2024: Brug af digitale midler for de 0-2 år: kun i helt 

særlige tilfælde.  

3-6 år: anvendes digitale midler i mindre grad end før. 

Retningslinjerne sendes ud til forældregruppen. 

 

Drøftelse af samarbejdet omkring 

førskolesamarbejdet med Friskole udskydes til næste 

gang. 

Et skriv omkring transportudfordringer for de mindre 

samfund, sendes fra Fællesbestyrelsen til BFU. 

Der er De små synger den 12.06. og igen den 26.06. 

 

Fraværende. 

Skolen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Nyt fra Medarbejderrepræsentanten 

Børn og personalesituationen 
25-års jubilæum for medarbejder Hanne Just den 
01.08.24. 
Ansættelse af lærer til skole – Kahytten: Dejligt, at vi 
kan få flere lærerkræfter ind. 
Janni har efter længere overvejelser opsagt sin stilling 
på skolen pr. 31.07.24. Grunden er, at Janni og hendes 
familie rykker til Kolding. Der har hun sine børn og 
børnebørn, og savnet efter dem er for stort i 
hverdagen.  Janni har udtrykt, at hun er splittet i 
beslutningen, men må følge sit hjerte. 
Ansættelse af ny lærer mandag i uge 26. 
 
Jeg har i samarbejde med skolekonsulent sendt en 
ansøgning om fondsmidler til at visualisere vores 
Musikprofil på skolen og ansøgt om 75.000, kr. 
 
Skolens venner jf. sidste bestyrelsesmøde: Vi er 
godkendte med opstart til august, 2024. 
 
Lejrskole 2024-25: Ønske om drøftelse fra forældre. 
Der er et ønske om, at vi holder en længere lejrskole, 
når der kommer en bedre økonomi på skolen, idet det 
gør noget godt for børnenes sociale fællesskab. 
Fællesbestyrelsens ønske er, at pengene primært 
bruges på medarbejderkræfter. Samtidig er det godt 
at tilgodese forældrenes ønske om at gøre noget godt 
for børnene. Punktet tages op til august/september. 
 
Vi er ved årets afslutning, og arbejder på at gøre det 
godt. Børnene i 5.-6. kl. var på ”rejse til Jerusalem.” 
Børnene i 5.-6.klasse arbejder på skuespil til sidste 
skoledag. 



 

Nyt fra formanden Addie har hørt så meget godt om SFO’en og deres 
arbejde. Tak til medarbejderne for deres indsats. 

Evt. Lus – hvad gør vi? Sundhedsplejersken opfordrer til at 
lægge orienterende materialer på Aula. 
Samtidig opfordrer bestyrelsen til, at forældrene 
indbyrdes skriver til hinanden og er vedholdende i at 
kæmme. 

Punkter til næste møde: Konstituering af den nye bestyrelse. 
Førskolesamarbejdet med Friskoler 
Fundraising – tanken, hvordan laver vi retningslinjer 
for det? 
Lejrskole 
 

Næste møde Onsdag den 14.08.24 kl. 17.00 

Afsked med den gamle bestyrelse og velkommen til 

den nye. 
Underskrifter  

 


